
Uddevallavarvets Tjänstemäns Kamratförening  org.nr. 858500-6748 

 

Styrelsemöte; 6/10 2022 

Plats; Ryttaren Uddevalla kl 10.00-11.00 

Närvarande; Franklin Niklasson, Ing-Britt Johansson, Solweig Hultman, Bengt 

Karlsson, jack Ahnlund                                                                                                      

Anmält förhinder; Torgny Söderlund 

 

Protokoll 

1. Mötets öppnande; Vice ordförande öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna 

2. Förslag på dagordning; Dagordningen godkändes 

3. Val av justerare; Bengt Karlsson välj till justerare 

4. Föregående mötesprotokoll; Godkänns, undertecknas och läggs till 

handlingarna 

5. Ekonomi; Kassören redogör för ekonomin som är god, placeringskontot 

413900 kr och rörelsekontot 103400 kr, kommande räkningar på 4100 kr. 

Tack vare att vi själva, Franklin tog hand om upphandling av reparationen 

så har det blivit en förtjänst på 52000 kr och får 27200 kr  tillbaka på 

moms.                                                                                                                   

Nätavgiften kan höjas med 50 kr-150 kr/ månad, vet inte än.                                                                                                                            

Diskussion om att sätta in pengar på fasträntekonto 6 månader med 1,2% 

ränta. Mötet beslutar enhälligt; Att placera 300000 kr på fasträntekonto 

6 månader med 1,2% ränta.   

6. Torsbystugan, uppföljning; Franklin redogör för renoveringen efter 

vattenskadan 15/2 2022. Allt klart och besiktat 22/5 2022.Stort beröm till 

Elms bygg, Torsby och Franklin som skött om allt. Franklin ordnar ett 

lock till brunnen. Hål vid gaveln ovanför källardörren, kontrollera vad det 

är och sätta ett nät.                                                                                                                                                                       

Bengt har grävt för isolering av dagvattenröret ner i backen, grävt ca 80 

cm djupt och 2,5 m långt. Lagt isolering över och sedan grus och jord. 

Stort tack till Bengt som gjort allt jobb själv.                                                                 

Bengt har även sågat ner lite träd som lutat in på tomten och sågat upp ett 

träd som ramlat tidigare i år.                                                                                                             

Said Claesson har byggt en bänk till altan och även gjort ett räcke till altan 

trappan. Ett Stort tack till Said. 



7. Uthyrning; Sommar v22-47 var det 17 uthyrda veckor och vinter v 48-21 

är det 9 hittills, flera sökande kommer senare. Det är ungefär som 

föregående år. 

8. Övriga frågor; Inga  

9. Nästa möte; Bestämmer nästa styrelsemöte till 16/2 2023 kl 10.00 

Årsmötet bestäms till 23/2 kl 10.30. Båda möten på Ryttaren.  

10. Mötet avslutas; Vice ordförande avslutar mötet och tackar för visat 

intresse 

 

 

 

 

 

___________________________    _____________________________ 

Franklin Niklasson vice ordf            Solweig Hultman  sekret 

 

 

 

 

___________________________  

Bengt Karlsson justerare 


